

輔導暨社工科 107 年度 4 月份參訪看板

1. 越南公安部參訪

The Visit of the Guests from Ministry of Public Security, Socialist Republic of Vietnam

4 月 24 日下午，調查局邀請越南公安部一行共計 9 名來賓蒞所參訪，由所長主持，實地了解本所毒品矯正與技能訓練相關業務。

In the afternoon of April.24, under the company of the members of Investigation Bureau, Ministry of Justice, 6 guests from Ministry of Public Security, Socialist Republic of Vietnam visited the center. The superintendent led the guests look around the facility and illustrated the treatment and skill training of the center.

相關照片



相關照片





2. 財團法人臺灣更生保護會宜蘭分會參訪

The Visit of the Yilan Branch of the Taiwan Aftercare Association

4月25日上午，財團法人臺灣更生保護會宜蘭分會李金定檢察長一行共計26名來賓蒞所參訪，由所長主持，實地了解本所毒品矯正與技能訓練相關業務。

In the morning of April.25, Chief Prosecutor Jin-Ding Li and 25 members from the Yilan Branch of the Taiwan Aftercare Association visited the center. The superintendent led the guests look around the facility and illustrated the treatment and skill training of the center.

相關照片

相關照片



3. 國立臺灣大學心理學系參訪

The Visit of the Department of Psychology, National Taiwan University

4月27日下午，國立臺灣大學心理學系賴文崧教授一行共計35名來賓蒞所參訪，由所長主持，實地了解本所毒品矯正與技能訓練相關業務。

In the afternoon of April.27, Professor Wen-Song Lai and 34 students from the Department of Psychology, National Taiwan University visited the center. The superintendent led the guests look around the facility and illustrated the treatment and skill

training of the center.

相關照片



相關照片

